
 
 

Motie op weg naar een circulaire economie, voor een 
duurzaam Laarbeek 
 
 
De gemeenteraad, op 8 november 2018 in vergadering bijeen, 
 
Overwegende dat:  

 als we de klimaatdoelstellingen van Parijs willen halen, er nog flinke stappen te 
zetten zijn. 

 er nu al signalen zijn dat deze doelstellingen niet toereikend zijn. 

 hergebruik van goederen / materialen en het scheiden hiervan, een grote bijdrage  
leveren aan de afname van de CO2-uitstoot. 

 de raad eerder bij motie heeft uitgesproken toe te willen werken naar een 
circulaire economie. 

 het onontbeerlijk is dat inwoners en bedrijven in Laarbeek actief bijdragen om 
deze doelstelling te kunnen halen. 

 inwoners, bedrijven, maatschappelijke organisaties en verenigingen in Laarbeek 
afgelopen jaren al meermaals hebben laten zien succesvol projecten te kunnen 
oppakken. 

 gezondheidsrace, Entente Florale (met als resultaat groenste gemeente van 
Europa), Groenstrijd en Dementievriendelijk Laarbeek hier mooie voorbeelden 
van zijn. 

 
Draagt het college op: 
In navolging van voorgenoemde succesvolle acties te komen tot een soort van 
afvalverminderingsrace, waaraan inwoners, bedrijven, maatschappelijke organisaties 
en verenigingen kunnen deelnemen. Doelstelling daarvan is de betrokkenheid bij  
afvalscheiding te stimuleren, waardoor we kunnen komen tot verdere 
afvalvermindering en afname van CO2-uitstoot, zodat we een volgende stap richting 
circulaire economie kunnen zetten. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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